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Адрес Nadir Figueiredo Industria e Comercio S.A. 
Av. Nadir Dias De Figueiredo, 496  
Jardim Miriam - Suzano  
08613-370 - São Paulo  

Телефон 0055 11 2967 8925

Факс 0055 11 2955 8908

Интернет www.nadir.com.br

 

Работники 1 500

Год основания 1912

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Steven Dabah 

Export Dept. 
Phone: +55 11 2967 8925 
Fax: +55 11 2955 8908 

Contact 2. Миссис da Gloria de Carvalho Pinto 
Import Dept. 

Contact 3. Мистер Инженер Mario Jorge de Freitas 
Technology Director 
Phone: 0055 11 2967 8931 
Fax: 0055 11 2954 6049 

Contact 4. Мистер Morvan Ladeira 
Plant Director 
Phone: 0055 11 2967 8933 

Contact 5. Мистер Carlos Vitor Ajuz Braga 
Vice President for Products 
Phone: 0055 11 2967 8909 
Fax: 0055 11 2954 6049 
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Contact 6. Мистер Diego de Albuquerque Neves 
Strategic Planning analyst 
Phone: 0055 11 6967 8933 
Fax: 0055 11 6967 8929 

Contact 7. Мистер Leonardo Aparecido Gomes 
Strategic Planning analyst 
Phone: 0055 11 2967 8925 
Fax: 0055 11 2955 8908 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Tableware, Borosilicate Glass, Pressed Glass, Blown Glass, Handmade Glass

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
The History of Nadir Figueiredo Ind. e Com. S/A mixes up with the history of industrialization of Brazil itself. It starts with a modest electrical servicing
and sales shop run by a pioneer enterprise of brothers Nadir and Morvan Dias de Figueiredo. Right after,the modest enterprise turns out to a small
industry of lighting apparatus and decoration adornment and adding up to this activity the import and commercialization of glass, ceramics and
porcelain that would determinate the future of the company with the acquisition, in 1933, of its first glassware plant. Since them, Nadir has been
growing stronger roots in its field: through the purchase (in 1943) of the first ceramic plant that was stablished in the country at the city of Pedreira in
the state of São Paulo and, afterwards, with the construction in 1945 of its automatic plant at Vila Maria (São Paulo), the building up of the current
Nadir-Rio in 1958, and finally with Louvidro (São Paulo) in 1974.

Company Profile of Nadir Figueiredo Industria e Comercio S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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